



Product name

Zoro - BIJUtsu by Tsume

Description

The swordsman of the Straw Hat crew joins BIJUtsu line with a monumental statue dedicated to the Onigashima arc.

This 1/4 scale piece depicts Roronoa Zoro just after his battle against King, in a powerful and charismatic museum pose, emerging victorious from a memorable fight.

Charismatic and unshakable, Zoro is portrayed with his swords infused with Haki, visualized through carefully sculpted textures and meticulous paintwork that highlight the concentration of his energy. This representation captures the very essence of the character: an unwavering determination and the ambition to become the world's greatest swordsman.

The base is rich in references to his battle against King: scattered feathers on the ground, swords embedded in rocks, and Onigashima debris narrate the violence of the fight and Zoro's victory.

The statue stands on a barrel-shaped base, sculpted with a realistic wood texture. This design reflects the spirit of camaraderie and adventure at the heart of Luffy and his crew.

Name	Zoro
License	One Piece
Range	BIJUtsu
Scale	1/4
Edition Size	1500
Sales price	666 € EXCL. VAT
Number of Boxes	1
Reference Box	BIJUOP02

Characteristics

Artistic Direction / Art concept / 3D Sculpt /
Paint: Tsume Team

Size

W: 34 cm D: 31 cm H: 55 cm

EAN Code





Nom de produit

Zoro - BIJUtsu by Tsume

Description

Le sabreur de l'équipage de Chapeau de Paille rejoint la gamme BIJUtsu avec une statue monumentale dédiée à l'arc Onigashima.

Cette pièce à l'échelle 1/4 représente Roronoa Zoro juste après son combat contre King, dans une pose museum puissante et charismatique, sortant vainqueur d'un combat mémorable. Charismatique et imperturbable, Zoro est représenté avec ses sabres imprégnés de Haki, matérialisé par des effets de textures et de peinture qui mettent en valeur la concentration de son énergie. Cette représentation capture l'essence du personnage : détermination inébranlable et volonté d'être le plus grand sabreur au monde.

Une base riche en références à son affrontement contre King : plumes jonchant le sol, sabres plantés dans la roche et gravats d'Onigashima racontent la violence du combat et la victoire de Zoro.

Le socle adopte la forme d'un baril de rhum, sculpté dans une imitation bois réaliste. Ce design marque l'identité de la collection liée à l'univers de Luffy et ses compagnons.

Nom	Zoro
Licence	One Piece
Gamme	BIJUtsu
Echelle	1/4
Tirage	1500
Prix de vente	666 € HT
Nombre de boîte	1
Référence Boîte	BIJUOP02

Caractéristiques

Direction artistique / Concept art / 3D Sculpt /
Peinture : Tsume Team

Dimensions

W: 34 cm D: 31 cm H: 55 cm

EAN Code

